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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 16 lutego 
2011r. do dnia 22 marca 2011r. 
 W tym czasie odbyło się pięć posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
I      W zakresie spraw finansowych:  

 

1) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim o dofinansowanie 
zakupu 4 zestawów biesiadnych w kwocie 4.765 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 

2) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie 
zakupu materiałów na wykonanie dwóch tablic informacyjnych w kwocie 200,00 zł w 
ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 
rok.  

 
3) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie 

organizacji ferii zimowych w kwocie 80,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  
 

 
4) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o dofinansowanie 

zabawy choinkowej w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  
 

5) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o dofinansowanie 
organizacji zawodów w tenisa stołowego dla dzieci w kwocie 200,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 
rok.  
 

6) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie 
zorganizowania czasu wolnego w związku z feriami zimowymi dla dzieci w kwocie 
300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 
7) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie 

organizacji Dnia Kobiet w kwocie 500,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  
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8) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar o dofinansowanie 
organizacji Dnia Kobiet w kwocie 384,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 
rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota 
zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 
9) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikówko o dofinansowanie 

wykonania nowych punktów świetlnych w kwocie 5.801,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek. Wnioskowane zadanie i kwota 
zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok, jednakże w/w kwota 
wystarczy na wykonanie dokumentacji technicznej przez RI. 

 
10) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim o dofinansowanie 

wykonania nowego punktu świetlnego w miejscowości Wiewiórki w kwocie 2.365,00 
zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Po analizie burmistrz stwierdził, iż zaplanowane 
w/w środki są niewystarczające na wykonanie przedmiotowej inwestycji. Koszt 
postawienia lampy solarowej kształtuje się w kwocie 8.000,00 – 10.000,00 zł. Ponadto 
gmina nie może wykonywać inwestycji na terenie, do którego nie posiada prawa 
własności.   

 
11) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie 

zakupu 2 ton węgla brunatnego w celu ogrzania Świetlicy Wiejskiej w Żydowie w 
kwocie 620,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2011 rok.  

 
12) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o dofinansowanie 

zakupu kosy spalinowej w kwocie 1.500,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 
13) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o dofinansowanie 

organizacji Dnia Kobiet w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 
14) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie 

organizacji Dnia Kobiet w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.  

 
15) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie 

zakupu wyposażenia do Świetlicy Wiejskiej w kwocie 4.690,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 
16) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o dofinansowanie 

wykonania ogrodzenia placu zabaw w m. Laskówko w kwocie 1.000,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 
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17) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o dofinansowanie 
zakupu dodatkowych elementów zabawowych w m. Mostkowo i Podgórze w kwocie 
4.018,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2011 rok. 

 
18) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o dofinansowanie 

zakupu dodatkowego elementu zabawowego w miejscowości Łubianka w kwocie 
2.800,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2011 rok. 

 
19) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS o zajęcie stanowiska w sprawie 

całkowitego lub częściowego umorzenia nienależnie pobranych świadczeń przez 
osobę fizyczną z funduszu alimentacyjnego w wysokości 934,24 zł wraz z 
ustawowymi odsetkami. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy wniosek 
wyrażając zgodę na rozłożenie na raty w/w należności. 

 
20) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS o zajęcie stanowiska w sprawie 

umorzenia nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych przez osobę fizyczną w 
wysokości 1.170,00 zł. wraz z ustawowymi odsetkami. Burmistrz ustosunkował się 
pozytywnie do powyższego umarzając zaległe świadczenia. 

 

21) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo w sprawie 
dofinansowania organizacji Dnia Kobiet w kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

22) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie 
organizacji Dnia Kobiet w kwocie 200,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

23) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o dofinansowanie 
organizacji Dnia Kobiet w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

24) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o dofinansowanie 
organizacji Dnia Kobiet w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

25) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PKPS w Barlinku z prośbą o 
zabezpieczenie środków finansowych na pokrycie kosztów transportu żywności 
unijnej w ramach programu PEAD ze Szczecina do Barlinka. Burmistrz postanowił 
zabezpieczyć w roku 2011 środki finansowe na pokrycie kosztów 3 transportów 
żywności.  
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26) Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie w sprawie dotacji celowej na zadanie „Przebudowa drogi 
wojewódzkiej nr 156 na odcinku Mostkowo- Barlinek”. Zapisy umowy (§ 1 punkt 3) 
w sprawie dotacji celowej zawartej pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim 
a Gminą Barlinek przewidują zwiększenie dotacji o zamówienia uzupełniające i 
dodatkowe. Wykonawca złożył wniosek nr 19 na wartość 39.661,73 zł. brutto oraz 
wniosek nr 27 na wartość 18.866,60 zł. brutto. Łączna wartość złożonych wniosków 
wynosi 58.528,33 zł brutto. Burmistrz polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m 
stosowny projekt uchwały o zwiększenie środków na przedmiotowe zadanie o kwotę 
ok. 130.000,00 zł brutto.     

 

27) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedszkola Miejskiego Nr 2 „Pod 
Topolą” w Barlinku o dofinansowanie 13 Festiwalu Piosenki Przedszkolnej „Śpiewaj 
Razem z Nami” Barlinek 2011. Burmistrz przyznał dofinansowanie w kwocie 200,00 
zł na przedmiotowy Festiwal. 

 

28) Burmistrz Barlinka zapoznał się oferta na wykonanie koncepcji projektowej na 
„Budowę boiska wielofunkcyjnego w Rychnowie” firmy Projekty i Nadzory 
budowlane W. Krasowski ul. Boczna 4/3 Barlinek za cenę 3.500,00 zł brutto. 
Burmistrz zaakceptował powyższą ofertę i polecił zlecić wykonanie przedmiotowej 
koncepcji. 

 

 

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1) Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na świadczenie usług serwisowych i 

dokonywanie przeglądów okresowych systemu monitoringu miejskiego. 
Przedmiotową ofertę obejmującą dwa warianty złożył wykonawca powyższego 
systemu firma Anmit S.C. ul. Szarotki 72-604 Szczecin. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do Komisariatu Policji w Barlinku z prośbą o przygotowanie 
wiadomości dotyczących potrzeb w zakresie świadczenia usług serwisowych dla 
istniejącego systemu monitoringu, oraz informacji dotyczącej funkcjonowania 
monitoringu i częstotliwości pojawiania się usterek. Burmistrz polecił zorganizować 
spotkanie w dniu 03.03.2011r z firmą Anmit S.C oraz przedstawicielem KP w 
Barlinku celem ustalenia szczegółów dotyczących bieżącego serwisu. 

Burmistrz przekazał sprawę do OC. 
 

2) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą termomodernizacji SP Nr 1 i PG Nr 1 w 
Barlinku. Dokonano sprawdzenia dokumentacji ze stanem faktycznym, burmistrz 
zapoznał się z uwagami wniesionymi do dokumentacji i postanowił zweryfikować je 
po sprawdzeniu przez inżyniera kontraktu.  

 
3) Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg „ Budowa ścieżki rowerowej z 

Barlinka do Krzynki”- odcinek 2. Wpłynęło 11 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą firmy Usługi Ogólnobudowlane MARBRUK M. Kwiatkowski ul. 
Długa 1, 89-606 Charzykowy za cenę 119.652,51 zł brutto. Burmistrz ustalił termin 
podpisania umowy na dzień 14.02.2011r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w/m. 
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4) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przydziału zadań dla członków 
komisji przetargowej dot. przebudowy boiska piłkarskiego wraz z zapleczem 
techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej – Etap I. W związku z koniecznością 
personifikacji zadań członków komisji przetargowej, powołanej w dniu 
13.01.2011 r., proponuje się następujący podział zadań:  
- Janusz Zubyk – Przewodniczący – kierowanie pracą komisji, ustalenie 
wartości zamówienia, wybór trybu, otwarcie ofert. 
- Renata Wolniak – Członek – otwarcie ofert, ocena spełnienia 
warunków udziału w postępowaniu. 
- Waldemar Kościukiewicz – Członek – ustalenie wartości zamówienia, 
wybór trybu, przygotowanie postępowania i przeprowadzenie postępowania, 
przygotowanie opisu przedmiotu zamówienia, ocena spełnienia warunków 
udziału w postępowaniu, sporządzenie protokołu. Burmistrz zatwierdził 
przedmiotowy podział prac. 

 
5)  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany terminu składania ofert 

na dzień 23 lutego w związku z licznymi zapytaniami do dokumentacji i 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Przebudowę boiska 
piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej – 
Etap I. Po ogłoszeniu przetargu na wykonanie przedmiotowego zadania 
napłynęło ponad 50 zapytań do dokumentacji i specyfikacji istotnych 
warunków zamówienia. W związku z powyższym burmistrz przedłużył termin 
składania ofert na dzień 23.02.2011r w celem prawidłowego przygotowania 
ofert przez Wykonawców. 

 
6) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zniszczenia drzewek i kołków 

podtrzymujących drzewka przy ul. Kombatantów. W ostatnim tygodniu 
stycznia zostało zniszczonych 68 kołków podtrzymujących drzewka oraz 3 
drzewka przy ul. Kombatantów. Sprawa została zgłoszona na policję w dniach 
27 i 31 stycznia 2011 r.  
PGK Spółka z o.o. w Barlinku przedłożyło ofertę na założenie brakujących 
kołków i posadzenie drzewek. Koszt całości prac – 1.000 zł brutto. Burmistrz 
wyraził zgodę na zlecenie powyższego zadania z wolej ręki. Koszt zlecenia 
pokryty będzie ze środków zabezpieczonych w budżecie na utrzymanie zieleni. 

 
7) Burmistrz Barlinka polecił RI wystosować pismo ze wskazaniem osoby 

odpowiedzialnej za promocję Gminy Barlinek w związku z planowaną 
współpracą w zakresie wykonania wspólnego folderu promującego Powiat 
Myśliborski. Jednocześnie prosząc o potwierdzenie terminu Dożynek 
Powiatowych.  

 
8)  Burmistrz Barlinka polecił RI.II. wystosować do Starostwa Powiatowego 

pismo dot. ewentualnych możliwości poprawy bezpieczeństwa na drogach 
powiatowych na terenie gminy Barlinek ( wykonanie wlotów do miejscowości) 
w ramach programu Gambit- krajowy program poprawy bezpieczeństwa ruchu 
drogowego w Polsce.  

 
9)  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą odbudowy i adaptacji budynku przy 

ul. Gorzowskiej 78 na cele biblioteki publicznej. Projektant odmówił 
wykonanie projektu i kosztorysu w terminie wcześniejszym niż przewiduje to 
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zawarta umowa. Przedmiotowa dokumentacja jest niezbędna do złożenia 
wniosku o dofinansowanie, w związku z powyższym burmistrz polecił podjąć 
rozmowy z projektantem. 

 
10) Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na usunięcia drzew w pasie 

drogowym w ulicy Fabrycznej w Barlinku. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy LIBRA P.U. J. Liśkiewicz, ul. 
Kasprowicza 15 Barlinek za cenę 1.700,00 zł brutto. Ze Skarbnikiem Barlinka 
należy uzgodnić środki, z których pokryty zostanie koszt zlecenia.  

 
11) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie wykorzystania dotacji z realizacji zadania pn.: 
Przebudowa drogi woj. nr 156 na odcinku Mostkowo – Barlinek. Ze 
sprawozdania wynika, iż na kwotę wpłaconą przez Gminę Barlinek w 
wysokości 1.666.138,50 zł wydatkowano 1 800 223,57 zł łącznie z robotami 
dodatkowymi tj. o 134 085 ,07 zł więcej. Burmistrz polecił w przedmiotowej 
sprawie zasięgnąć opinii Inspektora Nadzoru p. Zdzisława Czechowskiego. 

  
12) Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy o dofinansowanie 

zadania w 2011r. pn. „Przebudowa drogi woj. nr 156 na odcinku Mostkowo-
Barlinek”. Dnia 7 lutego 2011r. wpłynął projekt umowy z Urzędu 
Marszałkowskiego o dofinansowanie realizacji zadania pn. Przebudowa drogi 
woj. 156 na odcinku Mostkowo-Barlinek z istotnymi zmianami: 
1) termin płatności kwoty 1. 666.138,50 zł do 1 marca 2011r.  
2) termin płatności kwoty 70. 965,14 za roboty dodatkowe 11do 1 marca 
2011r. 
Po uzgodnieniu z Urzędem Marszałkowskim i Skarbnikiem UM w/m 
przesunięto termin płatności na 30 maj 2011r.  
Po uzyskaniu pozytywnej opinii Inspektora Nadzoru odnośnie zrealizowania 
robót dodatkowych oraz opinii Z-cy Burmistrza Barlinka zostanie podpisana 
przedmiotowa umowa. 

 
13) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą znacznego nawodnienia terenu w 

miejscu posadowienia lampy sygnalizacyjnej na Górnym Tarasie, co 
doprowadziło po raz 2 do uszkodzenia instalacji. Dnia 09.02.2011r. w 
obecności pracownika Urzędu Miejskiego w/m oraz wykonawcy stwierdzono 
stały poziom wody w posadowieniu słupa i skrzyni z akumulatorami. 
Burmistrz ustalił, iż odpowiedzialność za powyższe ponosi wykonawca. W 
ramach udzielonej gwarancji na wykonanie przedmiotowego zadania 
wykonawca powinien rozwiązać problem. 

 
14) Burmistrz Barlinka zapoznał się z Planem Pracy na drogach gminnych w 

ramach Bieżącego Utrzymania Dróg i zaakceptował część przedmiotowego 
planu.  

 
15) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu pn. „Modernizacja 

strażnicy OSP w Barlinku na potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa”. 
Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Szczecinie proponuje 
przekazanie pomieszczeń użytkowych znajdujących się w budynku Gminnego 
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Centrum Ratownictwa przez zespół ratownictwa medycznego umową 
użyczenia, natomiast WSPR ponosiłaby koszty utrzymania tych pomieszczeń.  

 
16) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Sportowego „KORAL” 

Mostkowo dotyczący zakupu kosiarki spalinowej w zamian za rezygnację z 
montażu napisu i zegara na tarasie technicznym remontowanego zaplecza 
socjalnego boiska sportowego w Mostkowie. Burmistrz nie wyraził zgody na 
powyższe ze względu na ustawę Prawa Zamówień Publicznych oraz zapisy w 
umowie o dofinansowanie prowadzonej inwestycji, które nie zezwalają na 
wykonanie powyższej zamiany. Jednakże zakup kosiarki spalinowej uważa się 
za argument uzasadniony w pełni w związku z powyższym przedmiotowy 
zakup zostanie uwzględniony w drugim etapie inwestycji, który przewiduje 
renowacje, ogrodzenie i wyposażenie boiska. Burmistrz przypomina także o 
konieczności wystąpienia Klubu Sportowego z odpowiednim wnioskiem o 
użyczenie obiektu po zakończeniu budowy. 

 
17) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą sprawdzenia prawidłowości 

działania układów pomiarowo- rozliczeniowych naliczających zużycie energii 
elektrycznej dla potrzeb oświetlenia ulicznego. Enea S. A. Rejon Energetyczny 
Dębno za dokonanie w/w czynności przedstawiła fakturę. Burmistrz polecił 
wystosować pismo z informacją, iż zgodnie z zawartymi umowami na 
sprzedaż energii elektrycznej do obowiązku sprzedawcy należy 
przeprowadzenie kontroli prawidłowości wskazań układów pomiarowo- 
rozliczeniowych, co jednoznacznie oznacza ze nie może to być przedmiotem 
naliczania i ponoszenia kosztów za sprawdzanie przez odbiorcę. W związku z 
powyższym burmistrz polecił odesłać wystawioną fakturę.  

 
18) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania opracowań 

dokumentacji projektowo- wykonawczej przez firmę SD PROJEKT  S.C. ul. 
Dąbrowskiego 262/280 Poznań na zadania określone umową RI.IV.7041-6/10 
z dnia 04.01.2011r. Zgodnie z informacjami dotyczącymi przeprowadzonych 
przetargów oraz uzyskanych w ich wyniku cen, średnia wartość 1m2 
wykonywanych chodników nie przekracza kwoty 150 zł brutto. Na podstawie 
w/w szacunków oparto plany finansowe zadań objętych w/w umową. W 
związku z powyższym burmistrz polecił wystosować pismo wnosząc o 
przeanalizowanie zastosowanych wskaźników i cen jednostkowych, które 
przybliżą szacowane koszty do cen rynkowych stosowanych na naszym terenie 
oraz weryfikację przedłożonych kosztorysów. 

 
19) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą termomodernizacji SP Nr 1 w 

Barlinku. Inżynier kontraktu wyszedł z propozycja dot. rozliczenia robót 
budowlanych- ryczałt lub obmiar. Burmistrz wstępnie zadecydował o 
wynagrodzeniu obmiarowym, jednocześnie polecił zwrócić się do inżyniera 
kontraktu o potwierdzenie powyższej informacji.  

 
20) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą eksploatacji oświetlenia w Gminie 

Barlinek. Burmistrz zapoznał się z pismem Enea dotyczącej świadczenia usług 
eksploatacyjnych. 
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21) Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem odbudowy i adaptacji budynku 
przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku na cele biblioteki publicznej. Burmistrz 
polecił wznowić prace projektowe dotyczące adaptacji budynku na bibliotekę 
publiczną oraz podjąć ponowne rozmowy dotyczące wcześniejszego 
zakończenia prac projektowych i wykonania kosztorysów niezbędnych do 
złożenia wniosku o dofinansowanie.  Burmistrz wyraził zgodę na aneksowanie 
umowy nr RI.IX.2211/1/09 z dnia 21.06.2010r.  

 
22) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą organizacji spotkania trójstronnego 

w Barlinku. Przedstawiono pismo ze Schneverdingen, w którym poruszono 
sprawę odnośnie skrócenia spotkania trójstronnego przez Gminę Barlinek z 4 
dni na 3. Skrócenie pobytu o 1 dzień będzie konsekwencją utraty 
dofinansowania z Fundacji Polsko –Niemiecka Współpraca Młodzieży dla 
strony niemieckiej. Dofinansowanie przeznaczone miało być na pokrycie 
kosztów dojazdu na przedmiotowe spotkanie. W związku z powyższym 
ustalono pobyt gości z Niemiec na okres 4 dni natomiast gości ze Szwecji na 3 
dni. Szacunkowy koszt organizacji przedmiotowego spotkania to kwota ok. 
35.000,00 zł ( bez kosztów wyżywienia uczestników ze strony polskiej, bez 
wszelkich gadżetów oraz spotkań integracyjnych).Burmistrz polecił przedłożyć 
do Skarbnika Barlinka wniosek o zabezpieczenie w budżecie na rok 2011 
kwoty 10.000,00 zł na organizację przedmiotowego spotkania. 

 
23) Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą M&K Zakład Sieci Sanitarnych Sp. z 

o. o. ul. Dąbrowskiego 18, Gorzów Wlkp., po analizie opinii PWK „Płonia” 
oraz SM Piast postanowił iż 
• odcinek odwodnienia SM Piast, przy budynku Stodolna 1 i 5 powinien 
być zrealizowany bezpośrednio przez SM Piast. 
Pozostałe przyłączenia do istniejącej kanalizacji sanitarnej zlecone zostaną 
przez Gminę w uzgodnieniu ze PWK Płonia.    

 
24) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie o 

rok umowy RI.IV.7023-2/08 na budowę sieci wodociągowej w Moczkowie. Po 
zasięgnięciu opinii Radcy Prawnego w/m burmistrz wyraził zgodę na 
przedłużenie terminu wykonania przedmiotowej sieci. 

 
25) Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją projektową na parking przy 

drodze łączącej ul. 31 Stycznia z ul. Podwale. Burmistrz uzgodnił 
przedmiotową koncepcję jednakże wniósł o utwardzenie terenu pod 
ekspozycję kwiatową.  

 
26) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zlecenia nadzoru autorskiego dla 

zadania pn.: „Przebudowa nawierzchni drogowych wraz z budową kanalizacji 
deszczowej w m. Rychnów gm. Barlinek – etap I”. Burmistrz wyraził zgodę na 
zlecenie przedmiotowego nadzoru za kwotę 300,00 zł brutto. 

 
27) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uzgodnienia zjazdu z 

nieruchomości nr dz. 767/17 w związku z prowadzonym postępowaniem w 
sprawie ustalenia decyzji o warunkach zabudowy. Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe. 
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28) Burmistrz Barlinka zapoznal się ze sprawą uzgodnienia zmiany trasy 
kanalizacji sanitarnej w m. Płonno. Burmistrz wyraził zgodę na zmianę 
przebiegu trasy kanalizacji sanitarnej w m. Płonno w obrębie działek nr 112/5, 
233.    

 
29) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uzgodnienia projektu trasy 

elektroenergetycznej linii kablowej na dz. nr 47 obr. Moczkowo. Burmistrz 
wyraził zgodę na projektowany kabel elektroenergetyczny oraz dał prawo do 
dysponowania w/w nieruchomości na cele budowlane. Burmistrz polecił 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m stosowny projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony za odpłatnością.  

  
30) Burmistrz Barlinka zapoznal się ze sprawą przebudowy boiska piłkarskiego 

wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej – Etap I. 
Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Sp. z o. o. zwróciło się z prośbą o 
aneksowanie umowy w związku ze zmiana stawki podatku VAT. Kwota brutto 
zmieni się z 47.702,00 zł na 48.093,00 zł brutto. Według opinii Radcy 
Prawnego Gmina powinna wprowadzić powyższą zmianę, nie ma 
przeciwwskazań odnośnie zawarcia aneksu. Burmistrz wyraził zgodę na 
aneksowanie przedmiotowej umowy. 

 
31) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowań do spotkania 

trójstronnego. Burmistrz zapoznał się ze stanowiskiem Gminy Schneverdingen 
w sprawie terminów organizacji spotkania trójstronnego. Burmistrz ustalił, iż 
przedmiotowe spotkanie dla wszystkich partnerów będzie trwało 4 dni- od 24 
do 27 czerwca 2011 r., o czym polecił poinformować partnerów. Burmistrz 
polecił także dokonać rezerwacji noclegów dla gości, planowana liczba 
uczestników z zagranicy wynosi ok. 100 osób. Burmistrz zorganizował 
spotkanie z Przewodniczącym Rady Miejskiej w/m, Z-cą Burmistrza Barlinka, 
Skarbnikiem Barlinak, Dyrektor BOK, oraz pracownikami Urzędu Miejskiego 
w/m celem omówienia sprawy dot. możliwości zwiększenia środków w 
budżecie na 2011 rok na organizację spotkania trójstronnego. Szacuje się, że 
koszt spotkania zamknie się w kwocie 50.000,00 zł. , jednakże planuje się 
uzyskać dofinansowanie w wysokości 30.000,00 zł z Fundacji Współpracy 
Polsko-Niemieckiej. Decyzja w sprawie udzielenia dotacji zostanie podjeta 
najwcześniej na początku kwietnia b.r.. Burmistrz polecił złożyć wniosek o 
zabezpieczenie w budżecie kwotę 10.000,00 zł. ( 50.000,00 zł – koszt 
organizacji, 30.000,00 - planowana dotacja, 20.000,00 zł - środki własne 
gminy).  

 
32) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnego Rady Miejskiej 

zgłoszony na V sesji RM w sprawie „naprawy i utwardzenia drogi w m. 
Brunki”. Burmistrz polecił wystosować wniosek o zabezpieczenie środków 
finansowych w kwocie 50.000,00 zł w budżecie gminy na 2011r. na 
wykonanie robót drogowych polegających na utwardzeniu w/w nawierzchni.  

 
33) Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją projektową „Przebudowy ul. 

Grodzkiej w Barlinku”. Burmistrz przedmiotowe opracowanie uzgodnił bez 
uwag. 
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34) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu pn. „Przebudowa 
boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. 
Sportowej w Barlinku”. Burmistrz zapoznał się z przyjętymi we wniosku o 
dofinansowanie z RPO WZ założeniami dotyczącymi zarządzaniem obiektem 
po zakończeniu realizacji robót budowlanych oraz pobierania opłat za 
korzystanie z obiektu. Burmistrz polecił wystosować do Urzędu 
Marszałkowskiego wniosek o wprowadzenie następujących zmian :  
- zmiana zarządzającego majątkiem z PGK Sp. z o. o. na Gminę Barlinek; 
- pobieranie opłat za korzystanie z obiektu : 
* za bilety na mecze Pogoni Barlinek; 
* za organizację zgrupowań sportowych. 
Natomiast bez zmian pozostaje bezpłatne korzystanie z obiektu przez 
mieszkańców gminy oraz turystów.    

 
35) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o doświetlenie 

miejscowości Moczydło przy budynkach nr 39 i 40. Burmistrz uznał 
przedmiotowy wniosek za zasadny i będzie on brany pod uwagę przy analizie 
wszystkich potrzeb inwestycyjnych w tym zakresie na terenie gminy przy 
przygotowaniu propozycji zadań inwestycyjnych do ujęcia w budżecie gminy. 

 
36) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Enea dotyczącego 

sprawdzenia prawidłowości działania liczników oświetleniowych. Burmistrz 
polecił pokryć koszta sprawdzenia przez Enea prawidłowości działania 
liczników oświetleniowych na podstawie wystawionej faktury. 

 
37) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem projektanta dot. aneksu na 

projekt „Odbudowa i adaptacja budynku przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku 
na cele biblioteki publicznej”. Projektant odmówił podpisania aneksu nr 1 do 
umowy o prace projektowe RI.IX.2211/1/09 z dnia 21.06.2010r. ze względu na 
uzależnienie procesu projektowego od współpracy z dzierżawcą budynku przy 
ul. Gorzowskiej 78.   

 
38) Burmistrz Barlinka zatwierdził komisję przetargową do przetargu 

nieograniczonego na „Budowę ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki’- 
odcinek nr 1”. Skład komisji: J. Zubyk- przewodniczący, R. Wolniak- członek, 
K. R. Szkudlarek- członek, W. Kościukiewicz- członek. 

 
 
 
III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem FHU GEST z Barlinka w sprawie 

wydania opinii odnośnie możliwości prowadzenia obrotu hurtowego napojami 
alkoholowymi w obiekcie zlokalizowanym na działce nr 2132/3 w obr. II 
miasta Barlinka i po uwzględnieniu zapisów: 
− planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta 
Barlinek, zatwierdzonego Uchwałą Rady Gminy i Miasta Barlinka Nr 
XXXII/272/94 z dnia 26 maja 1994 r. (Dz. Urz. Woj. Gorzowskiego Nr 13, 
poz. 100 z dnia 03 listopada 1994 r.), który dla wskazanego poniżej obszaru 
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stracił swoją moc z dniem 31 grudnia 2003 r., (funkcja: tereny produkcyjno-
składowe), 
− obowiązującego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek (funkcja: tereny produkcyjno-składowe) 
oraz przeanalizowaniu załączonego do wniosku o wydanie decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach (referat RGM) zakresu inwestycji do 
projektu budowy obejścia drogowego miasta Barlinka w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 151 - postanowił wydać pozytywną opinię w przedmiotowej 
sprawie. 

 
2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w drodze 

bezprzetargowej działki gruntu nr 566/4 położonej w Barlinku przy ul. Bocznej 
w celu poprawienia warunków zagospodarowania przyległych nieruchomości. 

 
3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w drodze 

bezprzetargowej działek gruntu nr 566/8, 566/9, 566/15 i 566/17 położonej w 
Barlinku przy ul. Bocznej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległych nieruchomości. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zestawieniem obiektów komunalnych i 

pojazdów do analizy ubezpieczenia. Obiekty komunalne do objęcia 
ubezpieczeniem to: 
- strażnice OSP (wszystkie) + mienie ruchome 
-świetlice wiejskie – Krzynka, Osina, Żydowo+ mienie ruchome 
-pozostałe obiekty:  *Hotelik „POGOŃ” ul. Sportowa 2 

*Szatnia sportowa Mostkowo (w budowie) 
Burmistrz polecił podjąć rozmowy z przedstawicielami towarzystw 
ubezpieczeniowych celem przedstawienia szczegółowych ofert odnośnie 
ubezpieczenia mienia komunalnego nie objętego obecnie ubezpieczeniem 

. 
5. Burmistrz Barlinka polecił referatowi RGM wystosować pismo zalecające 

ubezpieczenie obiektu- Hotelik „POGOŃ” ul. Sportowa 2, Barlinek. 
 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na sporządzenie opinii do 
postępowania rozgraniczeniowego nieruchomości dz. nr 394 obr. w Rychnów 
z dz. nr 276/1 i 269/11 obr. Moczkowo. Wpłynęła oferta firmy Usługi 
Geodezyjno- Kartograficzne W. Seweryn Oś. Słowiańskie 20/4 74-300 
Myślibórz za cenę 400,00 zł + VAT. Burmistrz wybrał powyższą ofertę. 

 
7.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 

zbycia działki gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 22/2 obr. Krzynka po 
pierwszym przetargu zakończonym wynikiem negatywnym. Burmistrz polecił 
zorganizować drugi przetarg ustalając cenę wywoławczą w kwocie 5.000,00 zł 
łącznie z podatkiem VAT. 

 
8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 

zbycia działki gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 424/1 obr. Rychnów 
po pierwszym przetargu zakończonym wynikiem negatywnym. Burmistrz 
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polecił zorganizować drugi przetarg ustalając cenę wywoławczą w kwocie 
22.683,66 zł łącznie z podatkiem VAT.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego toku postępowania w 

sprawie zbycia działki gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 338/4 w 
Moczkowie  w związku wydaną decyzją odmawiającą ustalenie warunków 
zabudowy. Osoba fizyczna wystąpiła z wnioskiem o rozpoczęcie procesu 
zbycia działki nr 338/4 położonej w Moczkowie. Na teren obejmujący 
przedmiotową działkę nie ma planu zagospodarowania przestrzennego, a w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
oznaczony jest symbolem PW –jako teren zabudowy pensjonatowej. Burmistrz 
po zapoznaniu się z wnioskiem przystąpił do procesu zbycia przedmiotowej 
działki, przy czym w celu sprawdzenia zainwestowania (brak pzp) postanowił 
przygotować decyzję o warunkach zabudowy. W trakcie postępowania okazało 
się, że działka nie nadaje się pod zainwestowanie i została wydana decyzja 
odmawiająca ustalenia warunków zabudowy. Burmistrz polecił przedłożyć 
projekt uchwały do Rady miejskiej w/m o wrażenie zgody na zbycie 
przedmiotowej działki w trybie przetargu nieograniczonego.  

 
 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP w Mostkowie o oddanie w 
trwały zarząd nieruchomość położoną w Mostkowie- dz. nr 8/5 obr. Mostkowo 
stanowiącej własność Gminy Barlinek, na czas nieoznaczony. Wnioskodawca 
określił we wniosku, iż nieruchomość przeznaczona jest na boisko do piłki 
nożnej oraz budynek socjalno –szatniowy i zagospodarowanie terenu, które 
wraz z boiskiem wielofunkcyjnym tworzą kompleks boisk sportowych 
wybudowanych w ramach programu „Moje Boisko-ORLIK 2012”. Burmistrz 
polecił przeprowadzić wizję lokalną w terenie w obecności Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Mostkowie oraz pracownika RI celem dokładnego określenia 
wielkości terenu, który zostanie przekazany. Po ustaleniu powyższego 
burmistrz polecił przystąpić do procesu przekazania nieruchomości w trwały 
zarząd.  

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż 

działek gruntu nr 48/1, 314/3, 314/4 obr. Moczkowo. Dz. nr 48/1 położona jest 
w obr. Mczkowo, natomiast dz. nr 314/3, 314/4 położone są w obr 2 Barlinek. 
W obrębie Moczkowo znajduje się tylko działka nr 48/1, działki nr 314/3, 
314/4 położone są w obrębie 2 Barlinek. Burmistrz rozpatrzył negatywnie 
przedmiotowy wniosek. Wnioskodawca ma zrealizować ustalenia wynikające 
z zawartej umowy RI.IV.7023-03/09 z dnia 21.09.2009 r. dot. wykonania 
uzbrojenia oraz dojazdu do przedmiotowych działek.  

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zbycia w drodze bezprzetargowej 

działek gruntu nr 566/8, 566/9, 566/15, 566/17 położonych w Barlinku przy ul. 
Bocznej. Działki nr 566/8, 566/9, 566/15 są dzierżawione przez osoby na 
rzecz, których mają być zbyte natomiast dz. nr 566/17 jest dzierżawiona przez 
inną osobę. Burmistrz polecił RGM wypowiedzieć umowę dzierżawy na dz. nr 
566/17. 
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13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o ustanowienie 
służebności dostępu na dz. nr 125 obr. Ożar stanowiącej własność Gminy 
Barlinek do działek od nr 237/1 do nr 237/6 obr. Ożar zgodnie z decyzją 
RG.II.7430-38/10 z dnia 04.11.2010r.zatwierdzającą podział nieruchomości. 
Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż 

działki gruntu zlokalizowanej w sąsiedztwie budynku Kombatantów 1 z 
przeznaczeniem pod budowę garażu murowanego. Na zbycie działek gruntu 
pod garaże oznaczonych dz. od nr 725/10 do dz. nr 725/17 jest podjęta 
uchwala Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na zbycie ( oddanie 
w użytkowanie wieczyste). W marcu 2001 r. odbyły się pierwsze przetargi 
zakończone wynikami negatywnymi ze względu na brak chętnych. W czerwcu 
2001 r. Zarząd Miasta i Gminy w Barlinku podjął decyzje o nie organizowaniu 
kolejnego przetargu. Na przedmiotowy teren obowiązuje plan 
zagospodarowania przestrzennego, w którym oznaczono teren symbolem 
4MW/U. W terenie o tym symbolu ustal się utrzymanie i uzupełnienie 
istniejącego zespołu garaży dla samochodów do 2,5 t. Burmistrz polecił 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na 
zbycie na własność przedmiotowych działek  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą o zajęcie stanowiska w sprawie 

skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki 
gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 167/87 obr. 2 B-ek. Warunkową umową 
sprzedaży zawartą w dniu 09.02.2011r w Kancelarii Notarialnej w Poznaniu 
przy ul. Paderewskiego 7 przed asesorem notarialnym Karolem Barańskim 
BGD Sp. z o. o. z siedziba w Poznaniu sprzedała na rzecz osoby fizycznej 
prawo użytkowania wieczystego działki gruntu nr 167/87. Użytkownicy 
wieczyści zobowiązali się rozpocząć budowę obiektów kubaturowych na 
dowolnej działce w obowiązujących liniach podziału w planie 
zagospodarowania przestrzennego w terminie 12 m-cy licząc od dnia 
podpisania aktu notarialnego (01.12.05r.) tj. do 30.11.2006r. i zakończenia 
budowy obiektów w ciągu 6 lat tj. do 30.11.2011r. oraz w ciągu 7 lat 
wykonania zagospodarowania terenu tj. do 30.11.2012r. Burmistrz postanowił 
nie wykonywać prawo pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki 
gruntu położonej w obr. 2 Barlinek – dz. nr 167/87. Jednocześnie prosząc o 
zamieszczenie w aneksie do w/w umowy warunkowej lub w umowie 
ostatecznej zapis o zobowiązaniach użytkownika wieczystego.    

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę wraz z montażem 

dodatkowych urządzeń na placach zabaw w m. Łubianka, Podgórze Mostkowo 
w ramach Funduszu Sołeckiego. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 6.451,87 zł brutto firmy Fior Sp. z o. o. ul. 
Robotnicza 13 Kobierzyce. 

 
17. Burmistrz Barlinka polecił referatowi RG powołać komisje kontrolne celem 

przeprowadzania kontroli majątku przypisanego dla poszczególnych sołectw. 
Proponowany skład komisji to 1 pracownik Urzędu Miejskiego w/m oraz 2 
sołtysów.  
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18. Burmistrz Barlinka wykonanie projektu „Decydujmy razem” Fundacji 
Rozwoju Demokracji Lokalnej powierzył Bibliotece Miejskiej w Barlinku 
poprzez BOK. Projekt ukierunkowany jest na Strategie Rozwoju 
Przedsiębiorczości. W związku z przystąpieniem Gminy Barlinek do w/w 
projektu burmistrz do roli animatora wyznaczył pracownika biblioteki – 
Łukasza Stankiewicza, do pełnienia funkcji koordynatora wyznaczył 
Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego – Krzysztofa Paszka. Burmistrz 
zobowiązuje animatora do przedłożenia raz na kwartał raportu odnośnie 
realizacji projektu.     

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie 

terminu rozpoczęcia budowy na dz. nr 183/14, 141/2 obr. 2 B-ek z marca do 
listopada 2011r.Wniosek uzasadniono tym, iż uzyskiwanie pozwolenia na 
budowę rozpoczęto po zakupie prawa użytkowania wieczystego 
przedmiotowych działek tj. po sierpniu 2010r.. W trakcie prac projektowych 
okazało się, że należy zmienić zapisy w decyzji o warunkach zabudowy. 
Jednocześnie wystąpiła konieczność o obowiązku otrzymania dodatkowej 
decyzji o warunkach zabudowy na działkę sąsiednią 183/15, związane jest to z 
koniecznością dokonania wyburzeń istniejących na tej działce zabudowań ( 
wnioskodawczyni jeszcze nie wystąpiła o wydanie przedmiotowej decyzji). 
Zgodnie z umową o oddanie w użytkowanie wieczyste przedmiotowych 
działek użytkownik wieczysty zobowiązany jest do rozpoczęcia budowy do 
dnia 21.03.2011r i zakończenia budowy do dnia 12.09.2012r. Burmistrz 
rozpatrzył wniosek negatywnie, nie przedłużył terminu rozpoczęcia budowy. 

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Max Projekt A.Czerwińska ul. 

Sądowa 3 Barlinek o przedłużenie terminu rozpoczęcia budowy do dnia 
30.10.2011r. na dz. nr 134/12 obr. 2 Barlinek położ. przy ul. Niepodległości 
16A. Wniosek uzasadniono przedłużającymi się procedurami 
administracyjnymi. Zgodnie z umową o oddanie w użytkowanie wieczyste 
przedmiotowej działki użytkownik wieczysty miał rozpocząć zabudowę w 
terminie 12 m-cy od dnia podpisania umowy tj. do 24.11.2010r i zakończenia 
budowy w ciągu 30 miesięcy od dnia podpisania umowy tj. do dnia 
24.05.2012r. W dniu 30.04.2010r. użytkownik wieczysty zbył ½ udziału w 
prawie użytkowania wieczystego dz. nr 134/12 lecz zobowiązania umowne 
ciążą na wszystkich współużytkownikach. Na wniosek użytkownika 
wieczystego pismem z dnia 24.02.2010r. znak RG.IV.72242-53/10 burmistrz 
ustalił nowy termin rozpoczęcia budowy do dnia 24.02.3011r. a zakończenia 
budowy do dnia 24.08.2012r. Burmistrz nie wyraził zgody na kolejne 
przedłużenie terminu rozpoczęcia budowy do dnia 30.10.2011r.   

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PWK „Płonia” Sp. z o. o. w sprawie 

przejęcia od ANR w Szczecinie przez Gminę Barlinek działki nr 24/28 obr. 
Strapie. Przedmiotowa działka stanowi drogę dojazdowa między innymi do 
stacji wodociągowej usytuowanej na dz. nr 24/29 stanowiącej własność 
przedsiębiorstwa. Burmistrz postanowił dokonać wizji lokalnej w terenie i 
powrócić do tematu na kolejnym zespole kierowniczym.   
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22. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży znajdującej się w budynku 
wielolokalowym położonym w Barlinku przy ul. Chmielnej 3. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 

rozłożenie na raty ustalonej opłaty adiacenckiej z tytułu podziału działki nr 
123/4 obr. Ożar zgodnie z decyzją RG.II.7430-23/08 z dnia 20.06.2008r.. 
Wnioskodawca zwraca się z prośbą o rozłożenie opłaty w kwocie 13.500,00 zł 
na 10 rat rocznych. Wnioskodawca jednocześnie zwraca się z prośbą o 
nienaliczanie opłaty dotyczącej działki nr 123/9 wydzielonej na potrzeby 
poszerzenia drogi wewnętrznej gminnej na dz. 125. Burmistrz ustalił, iż nie 
uwzględni wartości dz. nr 123/9 w związku z powyższym wysokość opłaty 
adiacenckiej wyniesie 9.900,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na rozłożenie 
przedmiotowej opłaty na 10 rat rocznych.  

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie zasad 

usytuowania na terenie Gminy Barlinek miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych. Burmistrz wprowadził zmiany do przedmiotowego 
projektu. Burmistrz polecił przesłać w/w projekt do GKRPA celem 
zaopiniowania a następnie przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 
 
 
IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 
 

2. Burmistrz Barlinka poinformował, iż po wybudowaniu przedmiotowej 
kanalizacji przejdzie ona do eksploatacji na majątek Gminy Barlinek. 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą utrzymania i eksploatacji 
kanalizacji deszczowej. W związku z zamiarem wprowadzenia opłat za 
eksploatacje kanalizacji deszczowej, burmistrz zobowiązuje Prezesa PWK 
Płonia do przedstawienia kalkulacji kosztów eksploatacji kanalizacji 
deszczowej i ścieków deszczowych wpływających do kanalizacji 
ogólnospławnych. Termin przedstawienia powyższej informacji burmistrz 
ustalił na kwiecień 2011r. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem „Animal Control” Z. Kossewski, ul. 
Piaskowa 86/6 Police w sprawie zwiększenia kosztów związanych z usługami 
w związku z zawartą umową. Koszt pobytu psa za dobę w przytulisku to kwota 
16,00 zł. – było 15,00 zł., dodatkowo dochodzi kwota 40,00 zł. za utrzymanie 
higienicznych warunków podczas transportu zwierząt. Burmistrz wyraził 
zgodę na aneksowanie umowy, przystając na kwotę 16,00 zł za dobę pobytu 
psa w hotelu oraz 25,00 zł – jako koszt utrzymania higienicznych warunków 
podczas transportu zwierzęcia.  
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5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze przetargu 
pisemnego nieograniczonego. 

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawcy o wydanie pisemnej 
zgody na przekazanie na konto kwoty należnego odszkodowania z polisy 
ubezpieczeniowej z tytułu podpalenia dzierżawionej nieruchomości przy ul. 
Gorzowskiej 78 w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 
Warunkiem jest wykorzystanie całej kwoty uzyskanej z polisy na odbudowę 
obiektu, zgodnie z zawartą umową dzierżawy nieruchomości oraz podpisanym 
porozumieniem z dnia 18.01.2011r. RGM.IV.72243.59.10.11.  

 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP ZOZ Szpital Powiatowy w 
Barlinku z prośbą o wyrażenie zgody na dysponowanie dz. nr 477/2 obr. 2 
Barlinek na cele budowlane w związku z przebudową przyłącza kablowego 
przebiegającego przez w/w działkę. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, 
zwracając się jednocześnie z prośbą o poinformowanie gminę o przystąpieniu 
do prac budowlanych celem zawarcia stosownych uzgodnień formalno-
prawnych.  

 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie udziałów Gminy Barlinek Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej Spółki z o. o. w Barlinku. Burmistrz zatwierdził przedmiotowy 
projekt i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonywanie w 2011 r. usług w 
zakresie szacowania nieruchomości w celu określenia ich wartości rynkowej. 
Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał powyższe oferty tj. Rzeczoznawcy 
Majątkowego L. Piszczyk ul. Przemysłowa 8/1 Barlinek oraz Rzeczoznawcy 
Majątkowego D. Jaworski ul. Mickiewicza 32/2 Barlinek. 

 
 
V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu sejfu ogniotrwałego i 

wodoodpornego. Przedmiotowy sejf zakupiony zostanie w celu zabezpieczenia 
– ochrony nośników danych Urzędu Miejskiego w/m. Cena sejfu to kwota 
1.700,00 zł + przesyłka. Burmistrz wyraził zgodę na w/w zakup. 

 
2. Burmistrz Barlinka wprowadza zmiany organizacyjne w Urzędzie Miejskim 

w/m. Inspektor ds. rolnictwa i rozwoju gospodarczego z referatu RG 
przechodzi do referatu RGM, natomiast inspektor ds. gospodarowania 
mieniem komunalnym z referatu RGM przechodzi do referatu RG. Powyższą 
zmianę wprowadza się od 1 kwietnia 2011r.  

 
3. Burmistrz Barlinka zobowiązuje kierowników Urzędu Miejskiego w/m do 

większego zaangażowania w pracę, do kontroli nad pracownikami oraz 
wykazywania lojalności wobec przełożonych. 
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4. Burmistrz Barlinka przypomina o kwartalnym sprawozdaniu z realizacji 
ustaleń z posiedzeń Burmistrza z zespołem kierowniczym. 

 
 
VI.     W zakresie spraw oświaty: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z porozumieniem w sprawie zwrotu przez 

Gminę Przelewice dotacji udzielonej przez Gminę Barlinek na każdego ucznia 
mieszkającego na terenie Gminy Przelewice, a uczęszczającego do przedszkola 
niepublicznego funkcjonującego na terenie Gminy Barlinek. Burmistrz 
poinformował, iż potrzebna jest zgoda Rady Miejskiej w/m na podpisanie w/w 
porozumienia. Burmistrz polecił także uzyskać opinię Radcy Prawnego w/m w 
przedmiotowej sprawie.   

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zarządzenia w sprawie procedur i 

zasad opracowywania projektów organizacji publicznych szkół podstawowych 
i gimnazjów oraz przedszkoli na rok szkolny 2011/2012 w Gminie Barlinek i 
polecił ustosunkować sie do powyższego zarządzenia Dyrektorom Szkół i 
Placówek Oświatowych.  

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały zmieniającym uchwałę 

Nr XXXIX/290/05 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 23 czerwca 2005 roku w 
sprawie określenia obwodu Publicznego Gimnazjum Nr 2 w Barlinku. 
Burmistrz zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały i polecił przedłożyć 
do Rady Miejskiej w/m. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały zmieniającym uchwałę 

Nr XXXIX/289/05 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 23 czerwca 2005 roku w 
sprawie określenia obwodu Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Barlinku. 
Burmistrz zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały i polecił przedłożyć 
do Rady Miejskiej w/m. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały zmieniającym uchwałę 

Nr XXXIX/287/05 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 23 czerwca 2005 roku w 
sprawie określenia obwodu publicznej Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Henryka 
Sienkiewicza w Barlinku. Burmistrz zaakceptował przedmiotowy projekt 
uchwały i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 
6. W związku ze zbilansowaniem budżetów szkół ma rok 2011 Burmistrz 

Barlinka zobowiązał Dyrektorów Szkół i Placówek Oświatowych do 
przedłożenia merytorycznych, organizacyjnych i kadrowych skutków 
dostosowania placówki do otrzymanych środków budżetowych na 2011rok. 
Powyższą informację należy przełożyć do dnia 23.03.2011r.  

 
7. Burmistrz Barlinka przedstawił Dyrektorom Szkół i Placówek Oświatowych 

informację, iż w celu obniżenia kosztów zakupu energii elektrycznej podjęte 
zostały rozmowy z audytorem energetycznym Open Energy Sp. J. Broker 
Energetyczny ze Szczecina. Celem jest stworzenie grupy zakupowej oraz 
rozeznanie możliwości zawarcia nowych umów na dostawę energii 
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elektrycznej na korzystniejszych warunkach. Burmistrz przekazał dyrektorom 
deklarację przystąpienia do przedmiotowej grupy zakupowej. 

 
8. Burmistrz Barlinka polecił Dyrektorom Szkół i Placówek Oświatowych ustalić 

kwotę odpłatności za 1 godz. za użyczenie sal gimnastycznych oraz innych 
pomieszczeń w poszczególnych szkołach.  

 
9. Burmistrz Barlinka przedstawił Dyrektorom SP Nr 1 oraz PG Nr 1 sprawę 

likwidacji kuchni w PG Nr 1( pozostanie tylko jadłodajnia). Zmniejszy to 
koszt utrzymania pg Nr 1 a w zamian zostanie doposażona kuchnia w SP Nr 1 
która będzie przygotowywała posiłki dla uczniów z PG Nr 1. Burmistrz polecił 
ROś, Dyrektor PG Nr 1 oraz SP Nr 1 rozeznać sprawę likwidacji kuchni w PG 
Nr 1.      

 
10. Burmistrz Barlinka przedstawił Dyrektorom Szkół i Placówek Oświatowych 

celem wyrażenia opinii sprawę dotyczącą wspólnego ubezpieczenia majątku 
gminy od 2012 roku oraz ewentualną obsługę zewnętrzną Szkół i Placówek 
Oświatowych.   

 
11. Burmistrz Barlinka zobowiązał ROś do przekazania informacji odnośnie 

archiwizacji dokumentów i obsługi kancelaryjnej zgodnie z nowo 
obowiązującym Rozporządzeniem Ministra.     

 
 
VII.     W zakresie spraw informatycznych :   

 
 

1. Burmistrz Barlinka polecił Informatykowi wystosować do firmy Multimedia, 
oraz Telekomunikacji Polskiej zaproszenie do współpracy w zakresie poprawy 
informatyzacji w Gminie Barlinek. 

 
 
VIII.    W zakresie spraw OPS, BOK : 

 

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. udzielenia odpowiedzi na 
skargę złożoną przez osobę fizyczną na działalność OPS w Barlinku. 
Burmistrz zapoznał się z wyjaśnieniami dot. przeprowadzonego postępowania 
w przedmiotowej sprawie. 

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki Uzależnieniom na lata 2011-2013 oraz 
projektem uchwały w sprawie uchwalenia i zatwierdzenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2013. 
Burmistrz zaakceptował przedmiotowe projekty uchwał i polecił przedłożyć do 
Rady Miejskiej w/m. 

 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. realizacji projektu 
„Decydujmy Razem. Wzmocnienie mechanizmów partycypacyjnych w 
kreowaniu wdrażaniu polityk publicznych oraz podejmowaniu decyzji 
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publicznych”. W/w projekt jest realizowany na podstawie umowy o 
dofinansowanie nr UDA-POKL.05.03.00-00-009/09. Między Gmina Barlinek 
a FRDL zostanie zawarta umowa o współpracy w zakresie przeprowadzenia 
pilotażu wdrożenia mechanizmów partycypacyjnych w kreowaniu i wdrażaniu 
polityki publicznej. Animator projektu zobowiązany został m.in. do: 
- przeprowadzenia rekrutacji społeczności lokalowej do Zespołu 
partycypacyjnego  
- zbudowania zespołu partycypacyjnego ( 15-20 osób) składającego się z 
przedstawicieli Gminy, Rady Gminy oraz innych instytucji związanych z 
wybranym przez Gminę obszarem polityki publicznej a także przedstawicieli 
społeczności lokalnej. 
- opracowania w okresie od lutego do listopada 2011r projektu dokumentu 
programowego dotyczącego wybranego obszaru polityki ( wdrożenie 
rozwiązania zawartego w projekcie dokumentu programowego w 2012 roku). 
- przygotowanie 5 głównych spotkań zespołu partycypacyjnego 
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W okresie od dnia 16 lutego 2011r. do dnia 22 marca 2011r. Burmistrz Barlinka wydał 
następujące zarządzenia : 
 

 
 
Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

     
1. 25/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 

przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, położonej w 
obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek, 
administrowanej przez Barlineckie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego 
Sp. z o. o.. 

16.02.2011 RGM.IV 

2. 26/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży i o zmianie zarządzenia. 

17.02.2011r. RGM.II. 
 

3. 27/2011 Rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizacje w 2011 roku zadań 
publicznych.  

28.02.2011r RO.VIII. 

4. 28/2011 Rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizacje w 2011 roku zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej. 

28.02.2011 RO.VIII. 

5. 29/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok. 

28.02.2011r RF.I. 

6. 30/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
drodze przetargu pisemnego 
nieograniczonego.  

03.03.2011r RGM.V. 

7. 31/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
lokalowej przeznaczonej do sprzedaży 
znajdującej się w budynku położonym w 
Barlinku przy ul. Chmielnej. 

03.03.2011r. RG.IV. 

8. 32/2011 Procedur i zasad opracowywania projektów 
organizacji publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów oraz 
przedszkoli na rok szkolny 2011/2012 w 
Gminie Barlinek. 

10.03.2011r. ROś. 

9. 33/2011 Rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizację w 2011 roku zadań 
publicznych z zakresu wspierania i 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu.  

15.03.2011r. RO.VIII. 

10. 34/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok. 

15.03.2010r. RF.I. 

11. 35/2011 Uchylenia części Zarządzenia nr 29/2011 z 
dnia 28 lutego 2011 roku. 

21.03.2011 RF.I. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 
 

1) Spotkano się z Prezesem PKS Gryfice na temat przejęcia w 100% dowozów szkolnych.  

2) W Urzędzie Miejskim w Barlinku odbyła się uroczystość pożegnania 3 policjantów w 

związku z odejściem na emeryturę.  

3) W Dębnie odbyło się spotkanie z Zarządem Eurodystryktu Oderland Nadodrze. 

Jednym z uzgodnionych punktów było przygotowanie konferencji regionalnej w 

Barlinku.  

4) W Barlineckim Ośrodku Kultury odbyła się Gala Sportu, na której posumowano 

wydarzenia sportowe roku 2010.  

5)  Spotkano się z dzierżawcami Pensjonatu „Pod Sosnami” w sprawie realizacji umowy 

dzierżawy. 

6) Spotkano się z przedstawicielami PKO S. A. Pyrzyce w sprawie współpracy z bankiem 

w zakresie promocji przedsiębiorczości.  

7) Spotkano się z przedstawicielem Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej na temat 

realizacji projektu „Decydujmy Razem”.  

8) Spotkano się z Dyrektorami Szkół i Placówek Oświatowych celem omówienia 

programu oszczędności w tych placówkach w 2011 roku. 

9) Spotkano się z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego, z szefem klubu 

PIS, szefem klubu SLD i PSL Sejmiku Zachodniopomorskiego. Spotkania dotyczyły 

dalszej realizacji projektu budowy obejścia drogowego po torowisku.  

10) Spotkano się u Lidera projektu termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej i 

Inżynierem Kontraktu na którym wstępnie ustalono harmonogram poszczególnych 

zadań.    
11) Spotkano się z prezesem Euro Inwset jako inżynierem kontraktu w sprawie 

przygotowania przetargów projektów termomodernizacji obiektów użyteczności 

publicznej w Barlinku. 

12) Odbyło się spotkanie z potencjalnym inwestorem biogazowni na terenie Gminy 

Barlinek. 
13) Odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym dot. zmiany decyzji związanej z 

rekultywacją wysypisk na terenie Gminy Barlinek. 
14) Odbyła się Rada Budowy drogi 156 na której omówiono harmonogram realizacji 

inwestycji i roboty dodatkowe związane z kanalizacja deszczową. 
15) W związku z planowanym uporządkowaniem cmentarza przedwojennego w 

miejscowości Moczydło odbyło się spotkanie z Parafią, Nadleśnictwem i PGK  

Sp. z o.o. na którym ustalono formę i sposób zagospodarowania.   


